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Dokumentation från programpunkten ”Distriktsindelning” 
Lars Hed, som var ombedd av förbundsstyrelsen, ledde denna programpunkt och inledde 
med att informera att det idag inte finns något förslag eller idéer om en ny 
distriktsfördelning från FSB. 

Vi kan se denna programpunkt som ett startskott på en lång resa, där målet är att vi ska 
förbättra och/eller förenkla dagens arbete på distriktsnivå och på klubbnivå. Vi bör här se 
mera till möjligheterna att kunna arbeta mera optimerat på dessa nivåer och mindre till 
geografiska förhållanden. 

Det finns tre olika områden som kan kräva olika behandlingar och eventuella lösningar 
nämligen tävlingsverksamheten, utbildningen och rekryteringen. 

Varefter ordet släpptes fritt med följande synpunkter kom fram (här görs ingen värdering av 
förslagen utan de är nedtecknade i den ordning som de kom upp): 

1. Motivet för FSB att gå in i Svenska tankesportsförbundet är att FSB kan fä mer bidrag. 
2. Skilja på DM och SM‐tävlingarna 
3. Vi saknar hög status på partävlingar 
4. Varför göra en distriktförändring? Färre distrikt medför ett demokratiunderskott. 
5. De svaga distrikten dör nu! Hur ska vi få flera distriktsfunktionärer? 
6. Förbättra samarbetet mellan klubbarna och distrikten 
7. Rekryteringen ska vara mer regionalt (?). Decentralisering 
8. Optimering av verksamheten i distrikten. 
9. Distriktsarbetet ska vara lättarbetat och rationellt. 
10. Uppgifter och deras lösande styr 
11. Att inte göra samma sak två gånger 
12. Stärka det svaga distrikten 
13. Att låta klubbar byta distrikt är en risk för verksamheten 
14. Skaffa regionala utbildningsresurser, som kan besöka klubbarna och genomföra 

utbildningar. 
15. Nätverk är viktigt på rätt nivå. 

Nyckelord för hur vi ska gå vidare: 
A. Öka samarbetet mellan klubbarna 
B. Öka samarbetet mella distrikten 
C. Skapa nätverk 
D. Uppgifter och deras lösande styr; inte geografin i sig själv 
E. Lättarbetat och rationellt 
F. Stärka svaga klubbar/distrikt 



G. Regionala utbildningresurser 
H. Låt hjärtat vara med! 

Försök till sammanfattning: 
Det finns ingen uttalat behov att nu ändra distriktsindelningen. 

Varje distrikt har redan i dag möjlighet att gå samman, samarbeta eller bilda lämpliga 
nätverk. Klubbarna har dessutom redan alla möjligheter att, om de så önskar, byta distrikt. 

De nuvarande distrikten är lämpliga indelningar för tävlingsverksamheten.  

När det gäller utbildningsverksamheten är samarbete över distrikten att föredra för att 
upprätta och höja kvaliteten på utbildningen.  

För att rekryteringen till klubbarna ska kunna bli bättre, bör lokala nätverk bildas. 
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